
 )  ١  (  نموذج 

 الذاتية  السيرة

 

 

 للعضو   الشخصية  البيانات   

     

 الرباعي   الاسم سيف بن فهيد بن عايد الحربي 

Saif bin Fuhaid bin Ayed Alharbi Full Name 

 ه ـ20/02/1399
 الميلاد   تاريخ

 سعودي
 الجـنسـيـــــــة 

18/01/1979 
Date of Birth 

Saudi 
Nationality 

 العلمية للعضو المؤهلات    .۲

Academic Qualifications of the Member 

  المؤهل  التخصص المؤهل   على  الحصول  تاريخ المانحة   الجهة  اسم
 م 

The issuer of the qualification 
Date of obtaining the 

qualifications 
Specialization Qualifications 

 الولايات  - أوكلاهوما   ولاية جامعة

 الامريكية   المتحدة

 العلوم الزراعية  2018
 1   الدكتوراه درجة

Oklahoma State University - USA 2018 Agricultural Sciences PHD 

ات    للعضو   العملية   الخبر

Experiences of the Member 

 الفترة  الخبرة   مجالات 

Experience Period 

المستدامة،   الزراعة  وتطوير  لأبحاث  الوطني   بالمركز  الأبحاث  ومتابعة  التخطيط  قسم  ورئيس  المكلف  الأبحاث  إدارة  مدير 

للحصر،  الخبرات المكتسبة   المثال لا    الأبحاث   إدارة  أقسام  لجميع  التشغيلية  الاستراتيجية  الخطة  وتفعيل  إنشاءعلى سبيل 

  التحول   تفعيل،  البحثية  الشراكات  وقسم  الأبحاث  ومتابعة  تخطيط  بقسم  الخاصة  والإجراءات  السياسات  إعداد،  والابتكار

  اتفاقية   في  العلمية  اللجنة  عضو،  البحثية  للمشاريع  الطريق  خارطة  لتسهيل  الوثائق  وإعداد  والابتكار  الأبحاث   إدارة  في  الرقمي

للمهام    الزراعي   بالقطاع  الحديثة  التقنيات  وتوطين   لنقل  العلمية  اللجنة   رئيس،  التصحر  لمكافحة  المتحدة   الأمم  بالإضافة 

   الإدارية الروتينية. 

 إلى الآن  2023

Acting Director of the Research Department and Head of the Research Planning and Follow-up Department at 

the National Center for Sustainable Agriculture Research and Development, the experiences gained, for 

example but not limited to, creating and activating the operational strategic plan for all departments of the 

Research and Innovation Department, preparing policies and procedures for the Research Planning and 

Follow-up Department and the Research Partnerships Department, activating digital transformation. In the 

management of research and innovation and preparing documents to facilitate the road map for research 

projects, member of the Scientific Committee of the United Nations Convention to Combat Desertification, 

Chairman of the Scientific Committee for the transfer and localization of modern technologies in the 

agricultural sector, in addition to routine administrative tasks. 

From 2023 to present 



 )  ١  (  نموذج 

 الذاتية  السيرة

 

بمدينة الملك عبدالعزيز للعلوم والتقنية ومستشار غير متفرغ بمركز الأمير    استاذ بحث مشارك في معهد التقنيات الزراعية

وعضوية العديد من اللجان العلمية  على العديد من المشاريع البحثية    الأشراف  المكتسبة  الخبرات،  سلطان للدراسات البيئية

مجال  فريق  الوقائد   في  الذرية  للطاقة  السلمية  للأستخدامات  الذرية  للطاقة  الدولية  الوكالة  مع  التعاوني  للمشروع  البحثي 

 القطاع الزراعي، أعداد وكتابة العديد من المشاركات البحثية في المؤتمرات الداخلية والخارجية 

2023م إلى 2021  

Associate research professor at the Institute of Agricultural Technologies at King Abdulaziz City for Science 

and Technology and a part-time consultant at the Prince Sultan Center for Environmental Studies. Experience 

gained in supervising many research projects, membership in many scientific committees, and leader of the 

research team for the cooperative project with the International Atomic Energy Agency for the peaceful uses 

of atomic energy in the field The agricultural sector, preparing and writing many research contributions in 

internal and external conferences 

From 2021 to 2023 

مستشار متفرغ بالشؤون الخاصة لخادم الحرمين الشريفين الملك سلمان بن عبد العزيز آل سعود، الخبرات المكتسبة أعمال  

 سرية  

 م 2021إلى  2019من 

Full-time advisor on the private affairs of the Custodian of the Two Holy Mosques, King Salman bin Abdulaziz 

Al Saud, experiences gained in secret work 

From 2019 to 2021  

استاذ بحث مساعد في معهد التقنيات الزراعية بمدينة الملك عبد العزيز للعلوم والتقنية، الخبرات المكتسبة اقتراح وكتابة  

 ورئاسة اللجان العلمية ذات العلاقةالعديد من المشاريع البحثية والنشر العلمي في مختلف المجلات العالمية 

 م 2019إلى  2018من 

Assistant research professor at the Institute of Agricultural Technologies at King Abdulaziz City for Science and 

Technology. Experience gained in proposing and writing many research projects and scientific publishing in 

various international journals and chairing relevant scientific committees. 

From 2018 to 2019 

ابتعاث للدراسة، اكتساب العديد من المهارات العلمية والعملية على سبيل المثال لا للحصر رئاسة النادي السعودي  

 بالجامعة   

م 8201إلى  1220من   

Sending scholarships to study, acquiring many scientific and practical skills, such as, but not limited to, the 

presidency of the Saudi Club at the university. 

From 2012 to 2018 

، الخبرات المكتسبة إدارة المشاريع البحثية  والتقنية  للعلوم  زعبد العزي  الملك  بمدينةباحث علمي في معهد التقنيات الزراعية  

 وإعداد التقارير العلمية والمشاركة بالمناسبات العلمية

م 1220إلى    م2010من   

 Scientific researcher at the Institute of Agricultural Technologies at King Abdulaziz City for Science 

and Technology. Experience gained in managing research projects, preparing scientific reports and 

participating in scientific events. 

From 2010 to 2012 

مساعد مدير إدارة الخدمات المساندة بمستشفى القوات المسلحة الخبرات المكتسبة العمل الإداري في أقسام الإدارة وتشمل  

   قسم التموين الطبي( -قسم النقل -قسم الإسكان  –)قسم المشتريات 

م 2010إلى  2007من   

Assistant Director of the Support Services Department at the Armed Forces Hospital. Experience gained in 

administrative work in the administration departments, including (Purchasing Department - Housing 

Department - Transportation Department - Medical Supply Department) 

From 2007 to 2010 



 )  ١  (  نموذج 

 الذاتية  السيرة

 

   ي أ  ىرخأ   ةك ش    ي أ  و أ  )ة ج رد م  ر غي  و أ  ة جرد م(  ى ر خ أ   ة م هاسم  ت ا كر ش  تا رادإ   س الج م  ي ف  ةي الح ال   ةي وض علا     
 
 ن اك  اً 

    شكلها 
 
 منها   المنبثقة  اللجان   أو  القانون

Current membership in the board of directors of other joint stock companies (listed or non-listed) or any other 

company, regardless of its legal form or the committees deriving from it 

 
  القانوني  الشكل

 للشركة 

 

 اللجان   عضوية

 العضوية   طبيعة

  الشخصية،   بصفته(

  شخصية  ممثل عن 

 )اعتبارية

  العضوية   صفة 

 غير  تنفيذي، (

 تنفيذي، 

 )مستقل

 

 الرئيس   النشاط

 

 الشركة  اسم

 

 

 م

Legal form of the 

company 

Committees 

Membership 

Membership 

Nature 

Membership 

type 
Main activity Company name 

بق لا ينط - - - - -  
1 

- - - - - Not Applicable 



للعضو  الشخصᘭة   البᘭانات   

زɸ؈ف مرادمحمد محمدنيازي الرباعي   الاسم 

Mohammad Zohair Mohammad Murad Full Name

١٤٠٢/ ٠٢/ ٠٢ المیلاد   تاريخ سعودي  الجـنسـیـــــــة 

28/11/1981 Date of Birth Saudi Nationality

العلمᘭة للعضو   المؤهلات      .٢

Academic Qualifications of the Member
المانحة  الجھة  اسم المؤھل   على  الحصول  تاريخ التخصص المؤھل 

م
The issuer of the qualification

Date of obtaining
the

qualifications

Specialization Qualifications

بالولايات المتحدة الأمرʈكية   نغ جامعة مȘش ٢٠١٣ قانون ماجست؈ف  
١

University of Michigan 2013 Law LLM
بلبنان جامعة ب؈فوت العرȋية ٢٠٠٧ قانون بɢالورʈوس

٢
Beirut Arab University 2007 Law Bachelor

ات   ᢔᣂة  الخᘭللعضو  العمل

Experiences of the Member

الخبرة  مجالات الفترة 

Experience Period

القانونيةومالك  محامي ومسȘشار قانوɲي والاسȘشارات للمحاماة مراد محمد اݝݰامي مكتب حۘܢ الان٢٠١٩من 
Lawyer, Legal consultant and owner of Mohammad Murad Law Firm From 2019 to present

القانونيةشركة فلاتة ومراد -محامي ومسȘشار قانوɲي  والاسȘشارات للمحاماة ٢٠١٣  ʄ٢٠١٩إڲ
Lawyer and legal consultant - Fallata and Murad Legal Consultation and Law Firm 2013 to 2019 

متدرب واݝݰاماة  -محامي القانونية للاسȘشارات ومراد فلاتة شركة ٢٠٠٧  ʄ٢٠٠٩إڲ
Associate and legal trainee- Fallata and Murad Legal Consultations and Law Firm 2007 to 2009

،١٢محامي ومسȘشار قانوɲي  خ؄فة قانونية متم؈قة ومتخصصھ ࢭʏ اݝݨال القانوɲي  تزʈد عن  القانونية اݝݨالات شۘܢ ʏࢭ عامًا
درجاٮڈا بجميع اݝݰاكم جميع أمام والتقاعۜܣ وال؅فافع أمام جميع اݍݨɺات القضائية  والشبھ قضائية والɺيئات التحكيميةال؅فافع

وصياغة المذكرات القانونية وصياغة العقود ومراجعْڈا وتأسʋس الشرɠات والمؤسسات بجميع أنواعɺا وȖعديل عقود التأسʋس 
Șالاس اوتقديم التقاعۜܣ للشرɠاتسواء وخاصة القانونية. الاسȘشارات والاندماجاتوالتفاوضوتقديم الɺيɢلة و୒عادة شارات

مختلف ʏࢭ الرائدة الشرɠات من كب؈ف لعدد القانونية المشورة التفاوضقدمنا و୒جراءات التجارʈة والعقود والاستحواذات
القانونية للادارات القانوɲي الدعم وتقديم الصفقات ʄوالتفاوضعڴ ال؇قاعات وȖسوʈة القانونية القضايا القطاعاتحول

.ومجا وفعالة منتجة حلول وتقديم Ȋعمق للشرɠات القانونية المشاɠل تحليل و لسالإدارة

حتى الآن ٢٠١٣



Experienced Legal Counsel - Highly specialized legal expertise of over 12 years across various legal domains, 
experienced in litigation and representation before all courts at every level, as well as judicial, quasi-judicial, and 
arbitration bodies. Skilled in drafting and formulating legal memoranda, contracts, and establishing companies 
and institutions of all types, as well as amending incorporation documents. Conducts negotiations and provides 
legal advisory services, particularly for companies in the areas of litigation, advisory, restructuring, mergers and 
acquisitions, and commercial contracts. Has provided legal counsel to a large number of leading companies 
across various sectors on legal matters, dispute resolution, transaction negotiations, and delivering legal support 
to legal departments and boards of directors. Offers in-depth analysis of companies' legal issues and provides 
effective and productive solutions.

From 2013 to present

ن ا ك   ا ً◌  ي أ  ى ر خ أ   ة ك ᡫᣃ  ي أ   وأ   )ةج رد م رغي   و أ   ة ج ر دم (  ى رخ أ  ة م ها س م   ت ا ك رش  ت اراد إ  س الج م   ي ف   ة ي الح ال  ة ي و ضعل ا     

ᢝ  شᜓلها
ᡧ

ᣍثقة  اللجان   أو   القانوᙫمنها   المن

Current membership in the board of directors of other joint stock companies (listed or non-listed) or any other

company, regardless of its legal form or the committees deriving from it

  القانوني  شكل

للشركة 
اللجان   عضوية

العضوية  طبیعة 

  الشخصیة،  بصفته(

  شخصیة   ممثل عن

)اعتبارية

  العضوية صفة

غیر   تنفیذي، (

تنفیذي، 

)مستقل

الرئیس   النشاط الشركة  اسم

م

Legal form of the

company

Committees

Membership

Membership

Nature

Membership

type
Main activity Company name

- - - - - لا ينطبق 
1

- - - - - Not Applicable



 )  ١  (  نموذج 

 الذاتية  السيرة

 

 

 للعضو   الشخصية  البيانات   

     

 الرباعي   الاسم العزيز جوهرجي بن غلام بن عبد حمزة

Hamza bin Gholam bin Abdullaziz Joharji Full Name 

 ه ـ01/07/1384
 الميلاد   تاريخ

 سعودي
 الجـنسـيـــــــة 

06/11/1964 
Date of Birth 

Saudi 
Nationality 

 العلمية للعضو المؤهلات    .۲

Academic Qualifications of the Member 

  المؤهل  التخصص المؤهل   على  الحصول  تاريخ المانحة   الجهة  اسم
 م 

The issuer of the qualification 
Date of obtaining the 

Qualifications 
Specialization Qualifications 

 بكالوريوس محاسبة  1987 جامعة الملك عبد العزيز 
1 

King Abdullaziz University  1987 Accounting  BBA 

ات    للعضو   العملية   الخبر

Experiences of the Member 

 الفترة  الخبرة   مجالات 

Experience Period 

شركة ارامكو )محلل عقود وتكاليف، بالنيابة مسؤول القسم بالغربية والوسطى، الممثل المالي لأرامكو في)جامعة الملك  

 (. kaustلمشروع تجهيز المختبرات, تأسيس نظام الفواتير لمشتريات المختبرات ب   kaustعبدالله  

 2020إلى  1993من 

Aramco Company (Contracts and Costs Analyst, Acting Department Officer in Western and Central Region, 

Aramco Financial Representative at (KAUST) for the laboratory equipment project, establishing the billing 

system for laboratory purchases at KAUST). 

From 1993 to 2020 

9931إلى  1991من  شركة سمارك بجدة ادارة الخدمات المالية/ كبير محاسبين   

Smark Company in Jeddah, Financial Services Department/Chief Accountant From 1991 to 1993 

 1991إلى  1990من  ( الدولية للمراجعة عملت معهم في جدة ومدينة دبلن /ايرلندا مساعد مراجع E&Y) شركة ايرنست وينغ

Ernst Wing (E&Y) International Auditing Company, I worked with them in Jeddah and Dublin, Ireland, as 

an auditor assistant. 

From 1990 to 1991 

 1990إلى  1988من  البنك الأهلي ادارة مراقبة الفروع )مراجعة ميزان المراجعة الشهري للفروع ومطابقته( 

National Bank Branch Control Department (reviewing and reconciling the monthly trial balance of the 

branches) 

From 1988 to 1990  

 1988إلى  1987من  بنك الرياض شئون الموظفين قسم الرواتب ومكافأة نهاية الخدمة

Riyad Bank Personnel Affairs, Payroll and End of Service Benefits Department From 1987 to 1988 



 )  ١  (  نموذج 

 الذاتية  السيرة

 

   ي أ  ىرخأ   ةك ش    ي أ  و أ  )ة ج رد م  ر غي  و أ  ة جرد م(  ى ر خ أ   ة م هاسم  ت ا كر ش  تا رادإ   س الج م  ي ف  ةي الح ال   ةي وض علا     
 
 ن اك  اً 

    شكلها 
 
 منها   المنبثقة  اللجان   أو  القانون

Current membership in the board of directors of other joint stock companies (listed or non-listed) or any other 

company, regardless of its legal form or the committees deriving from it 

 
  القانوني  الشكل

 للشركة 

 

 اللجان   عضوية

 العضوية   طبيعة

  الشخصية،   بصفته(

  شخصية  ممثل عن 

 )اعتبارية

  العضوية   صفة 

 غير  تنفيذي، (

 تنفيذي، 

 )مستقل

 

 الرئيس   النشاط

 

 الشركة  اسم

 

 

 م

Legal form of the 

company 

Committees 

Membership 

Membership 

Nature 

Membership 

type 
Main activity Company name 

عضو لجنة   مساهمة عامة 

 مراجعة 

الشخصية   بصفته  شركة الكابلات السعودية   صناعي لا ينطبق  
1 

Listed 

Audit 

committee 

member 

Personal capacity Not Applicable  Industrial  Saudi Cable Company 

- - - - - - 
2 

- - - - - - 


